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Motie

Motie conform artikel 32 van het RvO van de raad van de gemeente Harlingen.
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Betreft: Raadsvoorstel nu m mer 2. Progra m mabegroti n g 2025 gemeente Harlingen va n

de vergadering van 6 november 2024

Onderwerp: Uitbreiding formatie buitengewoon opsporingsambtenaar (boa's)

De raad van de gemeente Harlingen, in vergadering bijeen op woensdag novemb er 2024,

Kennis te hebben genomen van:
- AOH punt 36 verbeterde en consequente handhaving in de openbare ruimte
- Prioriteiten stellen uitvoeringsplan VVH

- Brede waarde en samenwerking met boa's die uitgesproken is bij het werkbezoek aan de
politie op 17 april2024
- Bezetting fte s vorig jaar à 4,56 fte en dit jaar à 4,44 fte incl. detachering Vlieland ó 0,6 fte
- De doorrekening vanuit de organisatie en de kosten verdeeld in:

- Vaste aanstelling (structureel)€ 65.000
- Tijdelijke inhuur (incidenteel)€ 110.000

Constaterende dat:
-Punt 36 van het AOH ontbreekt in de LïA, alleen onderdeel als continu proces
-Er behoefte is aan de versterking/uitbreiding van de boa's; Dit komt vrijwel altijd naar voren
bij veel (nieuwe)beleidsvisies en gesprekken zowel binnen als buiten de politiek.
- Wij voldoen wel aan het gemiddelde aantal fte voor boa's. Maar in de praktijk blijkt dat dit
te weinig is.

-Er € L00.000 structurele ruimte is voor initiatieven uit de raad.

Overwegende dat:
- Het College en de Raad het verbeteren van veiligheid in de gemeente hoog in het vaandel
hebben staan;
- Een veilige, schone openbare ruimte een basisbehoefte is van onze inwoners;
- ln de gemeente er meer gerichte inzet en meer capaciteit van boa's in de kernen en in het
buitengebied, ook buiten kantoortijden, moet komen;.
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Verzoekt het college om:
- Te onderzoeken waar boa's nu specifiek op worden ingezet, waar nu prioriteit aan wordt
gegeven en een overzicht geven van hoeveel tijd structureel en incidenteel hiervoor wordt
ingezet
- Te onderzoeken wat er tijdelijk of structureel nodig is aan aantal fte boa's in onze
gemeente en hierbij de gevolgen van de voorgenomen inzet van een scanauto mede te
betrekken;
- En terugte komen bijde Raad, uiterlijk QL2025, met de huidige stand van zaken en een

voorstel om verbeteringen aan te brengen, inclusief de daarmee gemoeide financiën.

En gaat over tot de orde van de dag.

Namens de fractie van CDA, FL, VVD, WPH, PvdA, HOOP
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Stemverhouding:
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